
 
 

  

 

Zápis č. SPF/2021/R/Z3 

 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 09.03.2021 v Bratislave 

formou ZOOM stretnutia. 

 

  

Prítomní členovia:  p. Blažo,  p. Peciar, p. Szauder, p. Šulek,  

 p. Klobučník, p. Šmihuľa, p. Bielik, p. Labudová 

 

Ospravedlnení  členovia:  - 

 

Prizvaní: p. Meliš - kontrolór SPF, p. Blažová -zapisovateľ 

 

 

Navrhovaný program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. Rozpočet 2020 – štátne vyúčtovanie 

4. Návrh na zmenu termínu konania Konferencie 

5. VO – kapitálové prostriedky 

 

 

Bod č. 1: Otvorenie  

 

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF na úvod o 09.34 hod. privítal všetkých prítomných a               

skonštatoval, že z počtu 8 členov Rady SPF sú prítomní 8 členovia, a teda Rada SPF je                 

uznášaniaschopná.  

 

Bod č. 2: Schválenie programu Rady SPF  

 

Návrh programu a pozvánka na Radu SPF bola členom zaslaná elektronicky a materiály k              

rokovaniu Rady SPF boli členom priebežne zasielané elektronicky formou zdieľaného          

priečinku.  

 

  

Hlasovanie: 

Za: 8, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Nehlasoval:0 

 

SPF/2021/R/Z3/U1 

Rada SPF schvaľuje  program rokovania Rady SPF v znení:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Rady SPF 

3. Rozpočet 2020 – štátne vyúčtovanie 

4. Návrh na zmenu termínu konania Konferencie 

5. VO – kapitálové prostriedky - informácia  

 



 
 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

 

Bod č. 3 : 

 

V úvode tohto bodu programu p. Šulek vyzval p. Bielika, ktorý bol iniciátorom tohto              

stretnutia, aby uviedol informácie k aktuálnemu stavu rozpočtu ohľadom plávania.  

p. Bielik informoval členov Rady SPF o príprave podkladov na fakturáciu pre kluby z              

jednotlivých tréningových príprav v Bubline v Šamoríne, čo predstavuje objem okolo 2200            

ubytovaných osôb len za plávanie od začiatku tohto roku, a súčasne navrhol, pokúsiť sa              

vyriešiť ďalšiu záležitosť, ktorá spočíva v tom, že kluby a športovci nevyčerpali všetky svoje              

financie z jednotlivých kapitol rozpočtu za rok 2020, a toto sčasti skúsiť vzájomne zladiť.  

Následne sa vyjadrila k rozpočtu a jeho čerpaniu p. Szauder, a to z celkového pohľadu a                

súčasne k čerpaniu kapitol jednotlivých športov. Vzhľadom na väčší objem nevyčerpaných           

financií v položke sekretariátu navrhla presunúť určité percento do položky reprezentácia,           

ktoré budú vedieť jednotlivé športy hlavne kvôli bublinám minúť. Členovia Rady SPF sa s              

týmto návrhom stotožnili a dohodli sa, že na najbližšom pracovnom stretnutí, ktoré sa             

uskutoční v piatok 12.03.2021 bude cieľom podľa tejto verzie rozpočtu dočerpať čo možno             

najviac prostriedkov v jednotlivých kapitolách na účely, ktoré je potrebné uhradiť zo štátnych             

zdrojov.  

Členovia Rady SPF súčasne diskutovali aj o problematike sledovania čerpania rozpočtu, k            

čomu sa vyjadril aj p. Meliš - kontrolór, ktorý navrhol určiť konkrétnu osobu za Radu SPF a                 

konkrétnu osobu za sekretariát vo finálnej fáze kontroly čerpania, na čo p. Šulek navrhol za               

Radu SPF p. Szauder a za sekretariát p. Hudecovú.  

 

Bod č. 4 : 

 

p. Šulek uviedol tento bod programu so zdôvodnením, že v termíne 10.04.2021, kedy bolo              

schválené konanie volebnej Konferencie SPF, si kluby schválili konanie ďalších kontrolných           

pretekov v bubline, táto skutočnosť však nastala časovo od seba nezávisle. Súčasne uviedol,             

že v uvedenom období by sa mala uskutočniť aj reprezentačná akcia - preteky v Stockholme               

vo Švédsku. p. Šulek navrhol nový termín, a to dňa 17.04.2021, o ktorom členovia Rady SPF                

diskutovali so zohľadnením všetkých časových priorít a pracovných povinností sekretariátu v           

súvislosti s ukončením čerpania rozpočtu za rok 2020, súčasnej prípravy štátneho           

vyúčtovania na ministerstvo, ako aj aktuálne prebiehajúceho vládneho auditu. S určením           

konkrétneho termínu navrhli počkať do pracovného stretnutia v piatok 12.03.2021, a to aj po              

odsúhlasení možného termínu so spoločnosťou, ktorá bude online konferenciu zabezpečovať.  

p. Blažo nadviazal na diskusiu s vyjadrením, že je aj v jeho záujme ukončiť súčasné funkčné                

obdobie čo najskôr, zdôraznil však, že prvoradou povinnosťou súčasných členov Rady by            

malo byť riadne ukončenie roku 2020 a zároveň pripraviť rozpočet na rok 2021 tak, aby               

novozvolení členovia, a to aj vzhľadom na súčasnú pandemickú situáciu, mali plynulý            

prechod na riadenie v prospech členskej základne SPF.  

p. Meliš uviedol, že je potrebné určiť si hlavne priority, aby najmä z hľadiska ukončenia               

čerpania rozpočtu za rok 2020 bolo všetko riadne vysporiadané, a to aj v nadväznosti na               

možnú prípadnú kontrolu v budúcom období, súhlasí s konaním volebnej konferencie a je             

 



 
 

potrebné navrhnúť termíny, obsadiť funkcie, ale navrhol zaoberať sa termínom konania           

konferencie až vtedy, ak bude istota, že rok 2020 bude riadne vysporiadaný. 

 

Bod č. 5 : 

 

V rámci tohto bodu programu p. Šulek informoval členov Rady SPF o výsledku verejného              

obstarávania - vyhodnotenia ponúk na dodávkový automobil. Ohľadom obstarania ostatných          

kapitálových výdavkov - časomiery, led obrazovky, atď. výsledky budú vo štvrtok 11.03.2021            

a bude o nich informovať členov Rady hneď nasledujúci deň na pracovnom zasadnutí.  

 

Záverom rokovania sa členovia Rady SPF súčasne dohodli na najbližšom rokovaní Rady SPF             

dňa 16.03.2021.  

 

 

Rokovanie ukončené o 11.22 hod. 

 

Prílohy:  

-  

 

V Bratislave, dňa 09.03.2021 

 

 

 

Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF  

 

Zuzana Blažová v.r. – zapisovateľ 

 

Rastislav Bielik v.r. - overovateľ 

 


